(im)Possible Instructions for the Construction of Public Space for a Performer

1. Take action for three hours: actively interfere with the local daily activities without changing the given and actual structure of the place.

2. Convince 20 local people. I.e. gain the support of 20 people for a given idea.

3. Provoke for one afternoon: Bring people to orally and physically resist against a proceeding activity undertaken by yourself. Make them resist by this activity and not by any other means.

4. Exchange information for 4 hours. Collect orally available information and spread (broadcast) this information from the people and to the people on this local respectively.

5. Show power for one day (during daylight). Demonstrate the power you are able to gain and show others the limit of their power.

6. Make remember for 12 hours. Make people think of their past and their memory related to this place.

7. Build identity for 4 hours. Make people passing by identify with this place.

8. Take responsibility for 6 hours: Try to convince everybody who is about to commit a crime, abuse or molest someone else, or to destroy something worth to be kept up not to do so. Stop anybody who puts him or herself in danger. Try to find support in anybody affiliated to the place or just being present. Don’t put yourself in danger but call the police only in absolute necessity. 

9. Connect for 4 hours. Bring people to get to know each other and talk to each other who otherwise would not talk with each other.

10. Claim place for 4 hours. Take possession of the place and negotiate with other people how they might be allowed to use “your place” without violating your own claims.

Short title: (im)possible Instructions for the Construction of Public Space

(Un)mögliche Anweisungen für ein/e Performer/in zur Konstruktion von öffentlichem Raum

1. Drei Stunden lang handeln: d.h. in den gegebenen Ablauf der Tätigkeiten und Aktivitäten an dem Ort tätig eingreifen, ohne jedoch den Ort selbst zu verändern.

2. 20 Menschen überzeugen: D.h. sie dazu zu bringen einer (gegebenen) Idee ihre Unterstützung zu geben, oder eine entsprechend unterstützende Haltung einzunehmen.

3. Einen Nachmittag lang herausfordern: D.h. Widerspruch und tätigen Einspruch gegen die unternommene Aktivität zu provozieren - allerdings herausgefordert nur durch diese Aktivität selber und nicht durch andere Mittel provoziert.

4. Für vier Stunden Information austauschen. Sammle mündlich zu erhaltende Informationen und gebe sie an die Leute an dem Ort selber weiter.

5. Einen Tag (tagsüber) lang Macht demonstrieren. Zeige die Macht derer Du fähig bist und demonstriere zugleich die Begrenzung der Macht anderer.

6. Zwölf Stunden lang Erinnerung wecken. Bringe die Leute an dem Ort dazu sich Ihrer Vergangenheit und Erinnerungen an diesen Ort bewußt zu werden.

7. Vier Stunden lang Identität stiften. Bringe die Leute, die Du antriffst, dazu sich mit dem Platz zu identifizieren.

8. Für sechs Stunden Verantwortung übernehmen. Versuche jeden, der dabei ist, eine Straftat zu begehen, andere zu behindern oder zu beleidigen, davon zu überzeugen, dies zu unterlassen; verhindere diejenigen, die sich selbst in Gefahr bringen, daran dies zu tun. Suche bei jedem Unterstützung, der mit dem Platz verbunden ist oder sich dort aufhält. Bringe Dich nicht selbst in Gefahr, aber rufe nur in wirklichen Notlagen die Polizei.

9. Für vier Stunden Kontakte knüpfen. Mache Leute an dem Platz miteinander bekannt, die sich sonst nicht miteinander reden würden und bringe sie dazu, sich zu unterhalten.

Für vier Stunden sich Raum aneignen. Nimm Besitz von dem Platz und setze Dich mit anderen Leuten auseinander, wie diese den Raum nutzen können, ohne deine Besitzansprüche zu verletzen.

